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В статье рассматриваются теоретико-методологические и проблемные вопросы формирования и функциониро-
вания политико-правового механизма обеспечения миграционной безопасности Российской Федерации, обуслов-
ленные потребностями реализации указов Президента Российской Федерации о приеме в гражданство Российской 
Федерации отдельных категорий иностранных граждан и лиц без гражданства в упрощенном порядке в условиях 
трансформации монополярного мироустройства в многополярное и проведения связанной с этими процессами 
специальной военной операции на территории ДНР и ЛНР.
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The article discusses the theoretical, methodological and problematic issues of the formation and functioning of the 
political and legal mechanism for ensuring the migration security of the Russian Federation, due to the needs of implementing 
the Decrees of the President of the Russian Federation on admission to the citizenship of the Russian Federation of certain 
categories of foreign citizens and stateless persons in a simplifi ed manner in the context of the transformation of the 
monopolar world order into a multipolar one and conducting a special military operation related to these processes on the 
territory of the DPR and LPR.
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